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Abstract (en)
The damper has a cylindrical element (4) e.g. cylindrical ring, equipped with a layer of a supple material (5) on a cylindrical peripheral surface (41)
of the element. The material exhibits properties of adhesion with materials of a wheel brake piston (3) and of the cylindrical element. The cylindrical
element is positioned inside an axial cavity (30) of the piston while the layer of supple material is in contact with an interior wall (31) of the cavity.
The layer is made of a viscous or viscoelastic material. The cylindrical element is made of a metallic or plastic material.

Abstract (fr)
L'invention concerne un amortisseur de vibrations pour frein à disque comportant un élément cylindrique (4) muni sur sa surface périphérique
cylindrique (41) d'une couche d'un matériau souple (5) présentant des propriétés d'adhérence avec les matériaux du piston (3) et de l'élément
cylindrique (4). Cet élément cylindrique (4) est destiné à être placé à l'intérieur de la cavité axiale (30) du piston avec ladite couche de matériau
souple (5) en contact avec la paroi intérieure (31) de la cavité du piston (3). Application: Frein pour véhicule automobile
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